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Online Application System Guide of Shanghai Summer School 2023 

Chinese Traditional Music Program of Shanghai Conservatory of Music 

 
一、输入网址 admission.shcmusic.edu.cn 
I. Proceed to SHCM’s online application website (admission.shcmusic.edu.cn) and 

click on the “Register” button. 
 

按要求注册电子邮箱，等待验证邮件。 

Register your email address, set a password and complete the e-mail verification 
process. 

 
 
 
二、用邮箱地址和密码登录，来到申请界面 

II. Use your email address and password to log in the system and you will see the 
following webpage. 



 

 
 
 
 

选择“填写申请表”，进入填写申请表格页面，下次登录后可在“已填写申请表”中看到自己

填写的申请信息。 

Click on “New Application” to start an application. Next time when you log in, you 
can check the information you have provided in “My Application”. 

 

 
 
 
 
 
 
三、下一步后即进入下一页面，请选择短期生中的“2023上海暑期学校上海音乐学院中国民乐项

目”进行申请。 

Read the regulations and click “Next”, then select “Short-term Student” – “Shanghai 
Summer School 2023 Chinese Traditional Music Program of Shanghai Conservatory of 
Music”. 



 

 
 
 
 
四、学习内容填写须知 

1、学习计划内容请填写自己的音乐专业背景 

2、学习时间选择“2023上海暑期学校上海音乐学院中国民乐项目/ Shanghai Summer School 
2023 Chinese Traditional Music Program of Shanghai Conservatory of Music” 

3、“第一志愿-学院”自动选择“民乐系”，专业按兴趣自选。 

 
I. Instructions on the Study Plan Part 

1) Future Study Plan: please write down the major you specialize in. 
2) Study Duration: select the “2023上海暑期学校上海音乐学院中国民乐项目/ 

Shanghai Summer School 2023 Chinese Traditional Music Program of 
Shanghai Conservatory of Music”. 

3) The Column “民乐系 /Department of Chinese Traditional Instruments” in 
the “First Preference-College” will be selected automatically, and the default 
“First Preference-Major” can be chosen according to your interest. 



 

 
 
 
 

五、根据相关步骤，逐项填报，星号“*” 为必填项，在提供所有附件材料后即报名成功。 

II. Follow the steps of the system and provide all the information required. Please 
note that those with the * mark are mandatory fields. Make sure you have 
successfully uploaded the required documents before click on the “Confirm and 
Submit” button. 

 
 

 
 
 
 
如有任何问题，可发送邮件至 shixin_zhou@outlook.com 询问。 

If you have any questions, please feel free to contact Mr. Zhou via 
shixin_zhou@outlook.com. 
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